
Na úvod
Vážení  spoluobčané, pfipravili jsme
pro   vás   sváteční   vydání   Břežanu,
protože  Vánoce  jsou  za  dveřmi   a
konec roku 2021  také. V tomto čísle
jsou  zařazeny   hlavně  přání   našich
škol,  spolků  a  klubů,  díky  kter]h
obec   žije.    Za   to   jim   patřl'    dík.
Současně  jste  obdrželi  kalendář  na
rok 2022, který je vytvořen z maleb
dětí  naší  školky  a  Školy.  Děti  jsou
moc    šikovné    a   tak   je    kalendář,
alespoň podle mne, krásný. Dovoluji
si vám jménem celého zastupitelstva
naší   obce   popřát   krásné   a   klidné
Vánoce.  Dobu, kdy se potkáváme  s
přáteli  a  s  rodinou,  vzpomínáme  na
své blízké, obdarováváme se a máme
se  rádi.  Do  nového  roku  vám  pak
přeji      mnoho      zdraví,      štěstí      a
spokojenosti.                                    PJirava
OÚ bude od 27.12-31.12.   zavřen
a   to   zdůvodu   čerpání   dovolené.
Otevřeno bude opět 4.1. 2022.

Informace        z        23.        jednání
ZastupiteLstva obce.
Vzhledem   k   svátečnímu   naladění
tohoto  Břežanu  vás  pouze  stručně
infomujeme       o      nejdůležitějších
bodech     z     posledního      letošního

jednání   zastupitelstva   (celkem   na
něm bylo projednáno 27 bodů).  Byl
přijat rozpočet obce na rok 2022, kde
předpokládáme   příjmy   ve   výši   18
036100 Kč ,   výdaje  17 921  100 Kč
a    financování  ve  výši  115  000  Kč.
Dále jsme přijali ti  obecně závazné
vyhlášky,  jednu  zrušovací  a  dále  o
místním  poplatku  za  obecní  systém
odpadového      hospodářství      a      o
stanovení         obecn ího         s ystému
odpadového  hospodářství.  Poplatek
za  popelnice  zůstává  na  rok  2022
500 Kč.                                                        P.Jii.ava

Ještě pár slov k "popelnicím. . . "
Někteří z vás  čekají na dotisk štítlů
na  sběmé  nádoby,   ať  uŽ  je  to  z
důvo du          rekl am ace ,          ch ybně
nahlášeného  počtu  kusů  nebo  např.
zkolaudování     nového      domu     a
přidělení   nového   čísla   popisného.
Požadavek     na     dotisknutí     jsme
předali    SOP    a.s.,    bohužel    však
nejsou  schopni nám  štítky do konce
roku     dodat.     Nicméně     mají     k
dispozici seznam s čp., kterých se to
týká, takže budou svážet i nádoby od
těchto      domů.      Temín      předání
dotisknutých    štítlů    zatím    nejsou
schopni  přesněji  určit.  V  okamžiku,
kdy nám je dodají na OÚ, budeme je
distribuovat     přímo     k     vám.     V
současné  době  má  fima  SOP  a.s.
stejné problémy jako většina firem, a
to          n edo statek         zaměstnanců.
Doufáme,  Že  i  přesto  bude  svoz  v
roce 2022 probíhat bez problémů.

Vánoce ve ško]ce.  `

Prosinec je  ve  znamení  těšení  se  na
Vánoce,   na  Ježíška,   na  dárky.   Ve
Školce   jsme   prožili   vše   i   v   této
nelehké  době.   Do  nazdobené  čertí
Školky,   kde   mezi   malými   čertíky
poletovalo  i  několik  andílků,  pfišel

vánoční    tvoření,    pečení    cukroví,
zpívání    u    stromečku,    užívání    si
předvánoční    atmosféry.    I    Ježíšek
opět  pfiletí  a  nadělí  dětem  krásné

dárky.  Společné  prožívání  se  všemi
dětmi   je   přípravou   na   ty   pravé
Vánoce v kruhu rodinném.

Těšili jsme  se,  Že tradiční  společnou

předvánoční       akci       „Oříškování"
prožijeme   uŽ   letos   i   s   rodiči,   ale
situace   opět  přibrzdila  naše  plány.
Tak  letos  radši  budeme  „oříškovat"

jen  s  dětmi  dopoledne.  Ale  nevadí!
Děti   si   vše  užijí   i   tak   a   budeme
společně  doufat,  že  přl'ští  rok  bude

maminka u stolu jablíčko rozkrojí.A
když  ho  rozkrojí,  uvidí  hvězdičku,
co    byla    schovaná    v     červeném
jablíčku.
Kouzelné   Vánoce   a   št'astný   nový
rok!       Jménem       dětí       a      všech
zaměstnankyň    přeji    všem    hlavně
zdraví,  krásné prožití  Vánoc v klidu
a   pospolitosti   a   Št'astný   vstup   do
nového roku 2022.

lvana Andresová -ředitelka MŠ

Milí čtenáři,
od 3.1.2022  pro vás otvíráme novóu
knihovnu v Bahníkově ulici čp.  192.
Věříme, že si nové prostory oblíbíte
a  strávíte tam přl'jemné  chvíle nejen
při    výběru   knih.    Otevřeno   bude
každý pracovní den a to takto:
Po  11 :00 -17:00

Út 12:00 -18:00
St,Čt,Pá-12:00-17:00\



Pro  ty  z  vás,  kteří  byste  se  rádi  i
nadále  potkávali  s  naší  dlouholetou
kn ihovn ic í           paní           Forštovou
sdělujeme,     že    ji     v     knihovně
zastihnete  každé  pondělí  v  době  od
15:00 do  17:00 hodin.
F OTOGRAF ICKÁ             S OUTĚŽ
Obecní veřejné knihovny v Břehách:
Vyfoť    obec    Břehy    -    jakkoliv,
kdekoliv a libovolnou technikou - a
své     fotografie     posílej     na     níže
uvedený   mail.   Nejlepší   fotografie
budou   vystaveny   po   celý   rok   v
knihovně.    Knihoviia@obecbrc`hy.cz
Odevzdání nejpozději do: 28.2.2022
Klidné,  příjemně  prožité    vánoce  v
kruhu    těch    nejbližších    a   Št'astný
nový      rok      2022      vám      všem!
J.Kučerová a J.Rybková

Něco    ze    života    k]ubu"    Sport

3Íneroys`:  kiubu  by,a   v   tomto   roce
značně   omezena   vinou   pandemie.
Nejprve   jsme   nemohli   pravidelně
trénovat,  soutěže  byly  zredukovány
na mínímum. pro±tÉÉÉeny z roku

_                 ___=

2020 jsme  snížili  členský` příspěvek
z 500 Kč na 200 Kč za rok 2021.
V Trutnově proběhlo otevřené MR v
benchpresu.    Pepa   Mazač   ve   své
kategorii zvítězil, pfi  čemž   dvakrát
překonal   národní   rekordy   výkony
235  kg a  242,5  kg.  Petr Kutner dal
70   kg   a   ve   své   kategorii   rovněž
zvítězil, Ondra Vaniš s výkonem  110
kg obsadil ve velmi silné konkurenci
krásné deváté místo.
6.11. se konalo MR v mrtvém tahu v
obci Hošt'álková u Vsetína.
Pepa Cichý ve své kategorii do 67,5
kg  vytvofil   výkonem   160kg  nový
světový rekord.
Ve dnech  18. -24.10 2021  proběhlo
v Polsku - Pabianici  MS  v  silovém
trojboji. V juniorech nastoupil Ondra
Kasal ve váze do  100 kg a obsadil v
silné konkurenci  10.místo-dřepl  190
kg,   v   benchpress   dal   v   osobním
rekordu  120  kg  a  pozvedl  230  kg.
Druhý náš účastník Tomáš Komárek
obsadil     krásné     druhé     místo     v
osobních rekordech 310-+195  + 305
kg.    Ze    zdravotních    důvodů    se
omluvilo 5 našich členů.
Z   důvodu   zhoršující   se   situace   s

pandemií  COVID  19  byla  odložena
soutěž SILÁK Břehů na jaro 2022.
Do nového roku 2022 přejeme všem
občanů   obce   vše   nejlepší,   hlavně

pevné    zdraví    a    hodně    úspěchů.
Děkujeme       obci       a       obecnímu
zastupitelstvu  za  přízeň,   bez  které
bychom      těžko   \   mohli      zdámě
fimgovat.         P.Erban

Moped   klub   Břehy   přeje   krásné
Vánoce, pohodové svátky a klidného
Silvestra.

-~     Zs gBňd#ýhgf l mÁAiáGůdtm

Zároveň   pfijměte   pozvání   na    3.
mopeďácký ples  ve  stylu předávání
filmových  cen,  který  plánujeme  na
19.      2.      2022.      Více      info      na
www.mopedbrehy.cz      Jonáš Kučera

Přejeme       všem       spoluobčanům
hezké  vánoce  a  hodně  zdraví  do
nového   roku.   Mrzí   nás   dočasná
zrušení středečních setkání z důvodů
epidemie     covid-19     i     nemožno§t

pořádat        předvánoční        besídku.
Věříme, že začátkem roku se to snad
zlepší   a  zase   se  budeme   společně
scházet na kultumích akcích.

Marie Štarmanová a Petr Moi.ávek


